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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   19. 10. 2023 

 

Z A P I S N I K 

 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila 19. 10. 2023 ob 18. uri v 

prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan g. Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan), je uvodoma pozdravil vse prisotne.  

Po uvodnem pozdravu je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo 7 svetnikov. 

Odsoten je bil Ivan Grašič. 

  

Seje sta se udeležili tudi direktorica občinske uprave Zinka Hartman (v nadaljevanju 

direktorica) in računovodkinja Stanislava Kosi. 

Zapisnikarica je bila Blanka Kosi Raušl. 

Od novinarjev je bila prisotna ga. Senka Dreu. 

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje. 

 

Razprave ni bilo, predlagal je glasovanje. Glasovalo je 7 svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP št. 72 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 6. redne seje s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 7. redno sejo predlagal naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega  sveta s 

poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Rebalans proračuna Občine Sveti Tomaž za leto 2023  

3. DIIP za modernizacijo JP 802-281 Savci proti Meško Majdi 

4. DIIP za modernizacijo JP 802-321 Korački vrh  

5. Imenovanje predstavnika javnosti v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov 

6. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

7. Razno 
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Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. 

 

Ker pripomb ni bilo, je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega  sveta s 

poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Rebalans proračuna Občine Sveti Tomaž za leto 2023  

3. DIIP za modernizacijo JP 802-281 Savci proti Meško Majdi 

4. DIIP za modernizacijo JP 802-321 Korački vrh  

5. Imenovanje predstavnika javnosti v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov 

6. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

7. Razno 

 

Ad/2 

 

Obrazložitev Rebalansa proračuna Občine Sveti Tomaž za leto 2023 je podala 

računovodkinja Stanislava Kosi. 

Prvenstveno je pojasnila, da je rebalans akt občine o spremembi proračuna med 

proračunskim letom, s katerim se prihodki in odhodki ponovno uravnovesijo. Med sprejetim 

proračunom in potekom dogajanja med letom nastanejo spremembe, zato so potrebne 

prerazporeditve, ki jih s sklepom sprejme župan. Le te so prikazane v stolpcu veljavni 

proračun. Z rebalansom se v proračun vključi nove obveznosti, ki zahtevajo spremembe na 

strani prejemkov proračuna kot tudi na strani izdatkov. 

Nadaljevala je, da se v rebalansu predlagajo prihodki v višini 2.711.837 EUR, odhodki pa v 

višini 3.355.563 EUR. Pojasnila je, da so uskladitve tako na prihodkovni kot odhodkovni strani.  

Na prihodkovni strani so se na podlagi dejstev znižali davki, tukaj gre predvsem za davek na 

dediščine in darila. Na podlagi lanske realizacije je bila planirana dokaj visoka vrednost, in 

sicer 22.500,00 EUR, ker pa letos teh davkov ni, se vrednost znižuje na 10.500,00 EUR. 

Pojasnila je zvišanje obresti na vpogled, ki niso bila planirana, ki se zaradi nizke obrestne 

mere niso obračunavale in niso dotekale v proračun. Prav tako so bile planirane dokaj nizke 

obresti od kreditov na odhodkovni strani, ki pa so se lanskega decembra začele enormno 

zviševati. Ker ima občina trenutno na računu več sredstev kot običajno, saj še večje situacije 

niso zapadle v plačilo, se vključuje 18.000,00 EUR prihodkov za obresti. Pojasnila je, da je na 

računu sredstev več zaradi najetja kredita za poplačilo obveznosti iz naslova rekonstrukcije 

regionalne ceste in skupnega vodovoda.  

Nadaljevala je s predstavitvijo posebnega dela proračuna, ki je razdeljen po proračunskih 

uporabnikih, programih in proračunskih postavkah. Pri uporabnikih proračuna Občinski svet, 

župan in Nadzorni odbor ni večjih sprememb, bile so narejene le manjše prerazporeditve 

glede na realizacijo in potrebo. Vsi ostali izdatki – investicije, materialni stroški, transferji za 

vse zavode in vsa ostala izplačila iz proračuna so zajeti  pod uporabnika Občinska uprava. 

Namreč, občinska uprava občine Sveti Tomaž je enovita uprava, kjer ni oddelkov. Pri 

dejavnosti občinske uprave gre prav tako za manjše prerazporeditve, ki so bile odvzete ali 

dodane s proračunske postavke. Večje spremembe so bile narejene že med letom s sklepi o 

prerazporeditvah, ki so bili priloženi polletnemu poročilu. Sklepi župana o prerazporeditvi 

sredstev po 30. 6. pa so priloga h gradivu rebalansa. Nadalje je pojasnila, da so odstopanja 
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pri odhodkih v glavnem na področju cestnega prometa. Potrebno je bilo uskladiti investicijske 

odhodke, kjer so planirane modernizacije cest. Planirano je bilo namreč na podlagi popisov. 

Po izvedenih razpisih pa se pojavijo dejanske cene oziroma višji zneski, kot so bili planirani. 

Da je bilo mogoče sklepanje pogodb, je bilo nekaj dodatnih sredstev zagotovljeno s 

prerazporeditvami, dokončni oz. dejanski zneski pa so predlagani z rebalansom. Izpostavila je 

usklajevanje zneskov pri modernizaciji ceste v Savcih proti Meško Majda in pa manjšo 

uskladitev pri cestah v Pršetincih proti Kosi in proti Fridman. Pojasnila je, da se planira 

povišanje pri planskem načrtovanju za plansko in urbanistično dokumentacijo, zaradi 

zagotovitve dodatnih sredstev. Prav tako je pojasnila, da je sprememba pri oskrbi s pitno 

vodo oziroma pri skupnem vodovodu, ki se zaključuje v tekočem letu. Povedala je, da ni 

zaveden točen znesek, saj so ob pripravi rebalansa še potekala usklajevanja, predvideva pa 

se nekoliko nižji znesek, točen znesek bo viden pri končni situaciji. Manjša usklajevanja so 

bila tudi pri zavodih in na področju šolstva glede na realizacijo in potrebe. Pojasnila je, da so 

bili odvzeti tudi nekateri projekti, ki se ne izvajajo. Več sredstev se planira za plačilo obresti 

od dolgoročnih kreditov, saj le te še vedno naraščajo. Znesek se je skozi leto povečeval, z 

rebalansom je za plačilo obresti zagotovljenih 31.047,00 EUR. V rebalans so vključena 

sredstva za odpravo posledic plazu, ki je nastal maja letos v Trnovcih. V tekočem letu se 

planirajo sredstva v višini  20.000,00 EUR, razlika pa še v naslednjem letu. Pri režijskem 

obratu je pojasnila dodano postavko za nakup opreme oziroma traktorja, ki bi služil za delo. 

Pojasnila je, da so vključena sredstva v rebalansu namenjena za  nakupa traktorja. V 

naslednjem letu pa bi se zagotovila dodatna sredstva za nakup raznih priključkov za traktor, 

da bi le ta bil vsestransko uporaben (za košnjo, posipavanje, pluženje ipd.). 

 

Župan je dodal še pojasnilo glede modernizacije poti v Savcih proti Meško Majdi. Pojasnil je, 

da je znesek v rebalansu premajhen za planirano investicijo in da bo razlika v letu 2024.  

Pojasnil je še, da je za plaz v Trnovcih prav tako planiran le delni znesek, saj je okvirna cena 

predračuna cca 55.000,00 EUR, kar pomeni razliko v letu 2024.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, ali je poraba proračunske rezerve večja zaradi ujm v letošnjem 

letu. Prosil je tudi za obrazložitev nakupa opreme za režijski obrat in kje bo le to skladiščeno. 

Računovodkinja je pojasnila, da je s tega naslova bilo porabljenih 10.000,00 EUR, lahko pa se 

porabi 1,5 procenta proračuna. Mirka Lovreca je zanimalo še stanje režijskih delavcev z 

vidika števila zaposlenih. 

 

Na naslednja vprašanja je župan odgovoril, da je obstoječi traktor že v zelo slabem stanju in 

je treba najti neko rešitev oziroma nabaviti novega. Pojasnil je, da se mu zdi smiselna nabava 

več funkcionalne zadeve. Namreč gre za traktor, ki prenese različne priključke (za 

posipavanje, pluženje, pometanje, nakladanje materiala itd.). Pojasnil je, da se zaveda, da je 

cena velika, namreč cena samega traktorja je okrog 23.000,00 EUR, zraven bo treba nabaviti 

še koso in pobiralec, ostale priključke pa potem v naslednjih letih. Do prve košnje aprila 

naslednje leto bi za košnjo morali imeti vsaj to. Gre za dolgoročno zadevo, s katero bi se 

kvalitetnejše opravljalo delo. Pomembno je tudi to, da bodo rezervni deli na dosegu roke. 

Stroj bo skladiščen v spodnjih prostorih vežice. Da pa bi traktor deloval v polni 

funkcionalnosti, bi potrebovali okrog 43.000,00 EUR (23.000,00 EUR traktor in priključki cca 

20.000,00 EUR). 
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Na slednje je župan pojasnil, da so še zaenkrat v režijskem obratu štirje delavci in da konec 

leta odhaja ena gospa v pokoj. Ob kasnejši upokojitvi še enega delavca pa bo narejen razpis 

za zaposlitev. Dodal je, da se bo občina prijavila tudi na javna dela. 

 

Borut Janžekovič je izpostavil dilemo nakupa traktorja brez ali s kabino.  

Župan je odgovoril, da se je zaenkrat gledal traktor brez kabine zaradi finančnih sredstev. Bo 

pa se pozanimal in obvestil svetnike, kaj bi to finančno pomenilo. 

 

Mirko Lovrec je nadaljeval s vprašanjem okrog sredstev za nakup avta za PGD Pršetinci v 

znesku 5.000,00 EUR, saj v rebalansu niso navedena.  

Računovodkinja je pojasnila, da bodo sredstva po dogovoru s PGD Pršetinci zagotovljena v 

naslednjem letu.  

 

Leo Majcen Bratuša je zanimala prerazporeditev sredstev, ki so prvotno bila na postavki pri 

pokopališču, kasneje pa so se prerazporedila na postavko delo preko študentskega servisa.  

Računovodkinja je pojasnila, da iz tega razloga, ker je študent, ki je opravljal študentsko delo, 

v poletnih mesecih, izvajal dela na pokopališču.  

 

Župan je prosil predsednico Odbora za finance, premoženje in proračun Sonjo Štuhec za 

podajo stališča k tej točki. 

 

Predsednica je dejala, da se je Odbor za finance, premoženje in proračun sestal na svoji 2. 

redni seji in obravnaval Rebalans proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2023. Soglasno je bil 

sprejet sklep, da je Rebalans občine Sveti Tomaž za leto 2023 primerna podlaga za nadaljnjo 

obravnavo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 72 
o rebalansu proračuna Občine Sveti Tomaž v letu 2023 

 

1. 

Sprejme se Rebalans proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2023, ki je sestavni del tega 

sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/3 

 

Obrazložitev DIIPa za modernizacijo JP 802-281 Savci proti Meško Majdi je podala direktorica 

občinske uprave Zinka Hartman. 

 

Pojasnila je, da gre za modernizacijo JP 802-281 Savci proti Meško Majdi, v skupni dolžini 

820 metrov. Predvidena so gradbena dela v višini 120.000,00 EUR in nadzor nad njimi v višini 

2.000,00 EUR, skupaj 122.000,00 EUR. Predvidena širina ceste je 3,5 metrov, vključno z 

bankinami na obeh straneh in muldami, kjer je to potrebno. 
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Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimala sanacija mostu na tej cesti. 

Župan je pojasnil, da je najbolj optimalna rešitev širjenje obstoječega mostu. Izveden je bil 

tudi terenski ogled s strokovnjakom. 

 

Po razpravi je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov.  

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 73 
o potrditvi DIIPa za modernizacijo JP 802/281 Savci proti Meško Majdi 

 

1. 

Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta za projekt »Modernizacija JP 802-

281 Savci proti Meško Majdi,« ki ga je izdelal Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, 

Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober 2023. 

 

2. 

Naložba je uvrščena v Načrt razvojnih programov Občine Sveti Tomaž. 

 

3. 

Potrdi se izvedba investicije. 

 

4. 

Vrednost investicije po tekočih cenah z vključenim dejanskim DDV znaša 122.000,00 EUR in 

se bo izvajala skladno s časovnim načrtom do 30.06.2024. 

 

5. 

Vire za financiranje zagotavlja občina Sveti Tomaž.  

 

6. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/4 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP 802-321 Korački vrh je podala direktorica občinske 

uprave Zinka Hartman. 

 

Pojasnila je, da gre za modernizacijo ceste v dolžini 1306 metrov, širine 3 metre, vključno z 

bankinami in muldami na mestih, kjer je to potrebno. Okvirna vrednost del je 250.000,00 EUR, 

od tega so gradbena dela vredna cca 246.000,00 EUR, nadzor nad njimi pa 4.000,00 EUR. 

 

Župan je dodal, da se bo zadevna modernizacija izvajala v naslednjem letu, DIIP je zgolj 

podlaga predvidene umestitve v proračun in gre za okvirno vrednost. Pojasnil je, da bo cesta 

široka od 3,3 metra do 3,5 metra, odvisno od možnosti umestitve v prostor. Dodal je še, da bo 

mulda najbrž po celotni trasi, kjer bo to mogoče, zaradi odvodnjavanja. 
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Župan je predlagal razpravo. 

 

Po krajši razpravi je župan predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov.  

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 74 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP 802-321 Korački vrh 

 

1. 

Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta za projekt »Modernizacija JP 802-

321 Korački vrh,« ki ga je izdelal Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 

2270 Ormož, oktober 2023. 

 

2. 

Naložba je uvrščena v Načrt razvojnih programov Občine Sveti Tomaž. 

 

3. 

Potrdi se izvedba investicije. 

 

4. 

Vrednost investicije po tekočih cenah z vključenim dejanskim DDV znaša 250.000,00 EUR in 

se bo izvajala skladno s časovnim načrtom do 30.09.2024. 

 

5. 

Vire za financiranje zagotavlja občina Sveti Tomaž.  

 

6. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/5 

 

Obrazložitev točke Imenovanje predstavnika javnosti v senat za reševanje pritožb zoper delo 

policistov, je podala direktorica občinske uprave Zinka Hartman.  

 

Pojasnila je, da je na podlagi vloge s strani Ministrstva za notranje zadeve potrebno izvoliti 

predstavnika javnosti v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov. Pozvane so bile vse 

politične stranke in neodvisna kandidatka, da podajo predloge. Predlog za predstavnika je bil 

podan s strani NSi, in sicer za Silvo Viher.  

 

Nadaljeval je predsednik KVIAZ Borut Janžekovič. Pojasnil je, da se je komisija sestala in 

obravnavala zadevno tematiko na svoji seji. Soglasno je bilo sprejeto, da je predlagana 

kandidatka primerna.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Razprave ni bilo, predlagal je glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 
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SKLEP št. 75 
o imenovanju predstavnika javnosti v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov 

 

1. 

Kot predstavnik javnosti se v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov imenuje Silva 

Viher. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/6 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Sonja Štuhec je povprašala glede pobude krajanke Gornjih Ključarovcev, ki je bila podana na 

občino. Gre za prošnjo omejitve hitrosti v naselju G. Ključarovci pri odseku za Senik pri 

avtobusni postaji.  

Župan je odgovoril, da  je zadeva v reševanju.  

 

Leo Majcen Bratuša je zanimalo, kdaj se bo obravnavala tematike glede obrtne cone in 

zemljišč, kar je bilo izpostavljeno že na prejšnji seji.  

 

Župan je predlagal, da se ta točka umesti na dnevni red ene izmed naslednjih sej, saj gre za 

pomembno tematiko. Dodal je še, da se je treba zavedati, da v kolikor se iz prostora odvzame 

obrtno cono, je ne bo več mogoče umestiti nazaj v prostor. Pojasnil je, da bo na naslednji seji 

obravnavana tematika tudi okrog gradnje poslovno stanovanjskega objekta, ki je bil načrtovan 

v centru Svetega Tomaža. Povedal je, da se investicija ne bo izvedla na mestu, kjer je bilo 

mišljeno. Namreč ob pogojih projektanta in investitorja je bilo ugotovljeno, da se nekaterih 

zahtev ne bo moglo izpolniti, gre predvsem za pridobitev sosednjih parcel. Prav tako se je 

ugotovilo, da je težava pri parkiriščih. Predvidena je že druga lokacija. Pojasnil je še, da bo na 

naslednji seji obravnavan podroben prostorski načrt za območje Svetega Tomaža. 

 

Svetnike je zanimalo, kako je potem s tem zemljiščem, ki ga je investitor kupil? Prav tako so 

izpostavili, da bi bilo treba najprej zemljišče, ki je zdaj namenjeno obrtni coni, odkupiti, da bi 

bilo last občine. 

Direktorica je pojasnila, da zemljišče dobi občina nazaj, kar je navedeno tudi v pogodbi. 

Župan je predlagal, da se o morebitnem odkupu zemljišča obrtne cone in o vseh 

podrobnostih zadevne tematike doreče na seji, ki bo sklicana v ta namen. 

 

Svetniki so se strinjali, da se skliče dodatna seja, kjer se bo zadevna tematika obravnavala, in 

da se na njej zavzamejo dolgoročna ali srednjeročna stališča.  

 

Leo Majcen Bratuša je zanimalo, ali se je že kaj premaknilo na podlagi njene pobude iz 

prejšnje seje glede sistematičnega delovanja o zbiranju pobud občanov na v zato določenih 

obrazcih. Predvsem z vidika transparentnosti in seveda same evidence vseh vloženih pobud 

na enem mestu. Zanimalo jo je, ali se evidentira, ko nekdo poda tudi ustno pobudo. 
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Župan je pojasnil, da so pobude svetnikov zavedene v zapisnikih in da so načeloma sproti 

rešujejo ter da je na sami občini knjiga pobud, vprašanj in pritožb. Pojasnil je, da so za dajanje 

pobud pristojni svetniki, ki prenesejo pobudo občana na sejo občinskega sveta. Dodal je še, 

da ne beleži pisno vsakega obiska občana pri njem. V kolikor pa se kje na terenu pojavi 

kakšna težava in je le to sporočeno na občino, se seveda ukrepa, da se zadeva ustrezno reši. 

Pobuda se lahko poda tudi preko elektronske pošte. Povedal je še, da je občina vedno 

dostopna za vse občane vse dni v tednu, tudi v času neuradnih ur. 

 

Direktorica je dodala, da sami občani ne morejo dajati pobud za večje investicije (npr. 

modernizacije cest ipd.). Če pa je kje kakšna manjša težava na terenu (veje, bankina, luknja 

na cesti …), pa se javi na občino in se zadeva ustrezno reši.  

 

Ad/7 

 

Župan je pod točko razno povedal, da se bliža zimski čas, torej delo zimske službe, in da upa 

na čim manj težav. 

Svetnike je povabil še na Martinovanje, ki bo v centru Svetega Tomaža. 

Računovodkinja in direktorica sta dodali, da je v pripravi proračun in da se kar nekaj stvari 

prenaša v naslednje leto. Pojasnili sta, da je izračun primerne porabe za naslednje leto za 

100.000,00 EUR manjši. Sicer pogajanja o morebitnem zvišanja še trajajo.  

 

Lea Majcen Bratuša se je zahvalila za posredovano poročilo za vrtce, pri čemer je izpostavila 

dilemo o nemožnosti dodatne razprave v smeri sofinanciranja vrtca v prid staršem. 

Povprašala je tudi, kdaj se bodo uredile meje pri Svetem Tomažu s strani izvajalcev. 

Župan je odgovoril, da zadevo vodi država in da bi se zadeva naj uredila v naslednjih šestih 

mesecih.  

 

Igorja Majcna je zanimalo, kako stoji zadeva okrog poplačila OŠO? 

Župan je odgovoril, da se trenutno še ne ve nič in da se je v proračunu zagotovil enak 

znesek. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.10. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Blanka KOSI RAUŠL        Mirko CVETKO 
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OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

 

 

 

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 7. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 72 je realiziran.  

2. Sklep št. 73, je realiziran.  

3. Sklep št. 74 je realiziran.  

4. Sklep št. 75 je realiziran.  

 

 

 

 

Sveti Tomaž, 27. 10. 2023       OBČINSKA UPRAVA 


